

LA MANU - NOVEI

lamanu.fr



La Manu, École Supérieure des Métiers du Numérique, forme les futurs talents du digital en offrant des formations techniques pointues et en développant des compétences essentielles comme l'autonomie et la curiosité.

Nos programmes, en continue ou en alternance, préparent aux métiers du développement et du design web, et sont adaptés à ceux cherchant à apprendre un nouveau métier ou à se reconvertir. Nous proposons également des formations courtes pour répondre aux besoins des entreprises et des professionnels. Nos méthodes pédagogiques innovantes s'inspirent des pratiques de gestion de projets des entreprises les plus avancées.

La FEDE est une OING – Organisation Internationale Non Gouvernementale, institution supranationale, créée en 1963 et dotée du statut participatif auprès du Conseil de l'Europe.

Elle fédère un réseau international de plus de 500 établissements d'enseignement supérieur et professionnel, dans 40 pays et sur 4 continents qui partagent un projet commun d'excellence académique, d'innovation pédagogique, de recherche scientifique et d'ouverture au monde.

La FEDE délivre 150 diplômes européens accessibles en anglais et en langue nationale, du Foundation Degree, Bachelor européen, Mastère européen jusqu'au DBA Doctorate of Business Administration. La FEDE compte un réseau international de plus de 180 000 diplômés.



FILIÈRES ET DIPLÔMES

Formations et certificats proposés par l'école

Formations Professionnelles :

Bootcamp

- Bootcamp Communication, Marketing Digital, Design UI

- Bootcamp Data Analyst

- Bootcamp Cloud DevOps

- Bootcamp Développeur Symfony

- Bootcamp Expert WordPress

Executive Programs

- Executive Program Développement Web

- Exécutif Program Communication Digitale et Design Web

Formations courtes

- Code, Data, IA, Design, Communication, Marketing...

Formations demandeurs d'emploi Hauts-de-France

- Formations conventionnées en Hauts-de-France

FORMATIONS PRO EN ALTERNANCE

- Formation Chargé de Communication Digitale

- Formation Développeur d'Applications / DevOps

- Formation Administrateur Système DevOps

- Formation Digital Business Developer



LANGUES D'ENSEIGNEMENT
Français / Anglais

i INFOS PRATIQUES

Rue Robert Schuman
60610 - Lacroix Saint Ouen
France

+33 (0) 9 86 27 17 04

contact@lamanu.fr



📍 INFOS RÉGION

Transports

Bus : Arret "ARC Express"

Bus : 5 arrêt "Mercure"

Tourisme

http://www.ville-lacroixsaintouen.fr/pageLibre_e00013b67.aspx

Collectivités

<http://www.ville-lacroixsaintouen.fr/>

Patrimoine remarquable :
http://www.ville-lacroixsaintouen.fr/histoire_patrimoine.aspx

Sport dans la région :

http://www.ville-lacroixsaintouen.fr/culture_sport_loisirs.aspx

LES + DE L'ÉCOLE

- Cours dispensés par des intervenants qualifiés et professionnels
- Cursus combinés entre théorique et pratique (jusqu'à 2 ans d'expérience en entreprise)
- Un enseignement personnalisé en fonction des personnalités des étudiants : L'apprentissage par le plaisir
- Cursus en initiale et en Alternance
- Larges réseaux de partenaires professionnels

% CHIFFRES CLÉS

2000 partenariats

Date de création : 2016

4 (Hauts-de-France, Ile-de-France, Central Val de Loire et Normandie)

■ Accréditations et certifications qualité autres que celles de la FEDE : Qualiopi

LA MANU - NOVEI

lamanu.fr



La Manu, the Higher School of Digital Professions, trains future digital talents by offering advanced technical training and developing essential skills such as autonomy and curiosity.

Our programs, available in continuous or alternating formats, prepare students for careers in web development and design, and are suited for those looking to learn a new profession or to retrain. We also offer short courses to meet the needs of businesses and professionals. Our innovative teaching methods are inspired by the project management practices of the most advanced companies.

The FEDE is an INGO International Non-Go-vermental Organisation and a supranational institution that was created in 1963, which is endowed with participatory status with the Council of Europe.

It federates an international network comprised of over 500 higher and professional education institutions in 40 countries across 4 continents, which share a common project that is hinged on academic excellence, pedagogical innovation, scientific research and openness to the world.

The FEDE delivers 150 European degrees that are available in English and in the national language, from the Foundation Degree, the European Bachelor's Degree, the European Master's Degree to the DBA Doctorate of Business Administration. The FEDE counts an international network of over 180 000 alumni.



PROGRAMMES AND DEGREES

Programmes and certificates proposed by the school

Professional Training Programs:

Bootcamp

- Bootcamp in Communication, Digital Marketing, UI Design
- Bootcamp in Data Analysis
- Bootcamp in Cloud DevOps
- Bootcamp in Symfony Development
- Bootcamp in WordPress Expertise

Executive Programs

- Executive Program in Web Development
- Executive Program in Digital Communication and Web Design

Short Courses

- Coding, Data, AI, Design, Communication, Marketing, etc.

Training Programs for Job Seekers in Hauts-de-France

- Government-funded training programs in Hauts-de-France

PROFESSIONAL TRAINING IN APPRENTICESHIP

- Training for Digital Communication Officer
- Training for Application Developer / DevOps
- Training for System Administrator DevOps
- Training for Digital Business Developer



TEACHING LANGUAGES
French / English

+ STRENGTHS OF THE INSTITUTION

- Courses given by qualified and professional speakers
- Combined course between theory and practice (up to 2 years of business experience)
- Personalized teaching according to the personalities of the students: Learning through pleasure
- Curriculum in initial and work-study program
- Wide network of professional partners

% KEY FIGURES

2000 partnerships

Date of creation : 2016

4 (Hauts-de-France, Ile-de-France, Central Val de Loire et Normandie)

- Accreditations and quality certification other than those of the FEDE: Qualiopi

i PRACTICAL INFOS

Rue Robert Schuman
60610 - Lacroix Saint Ouen
France

+33 (0) 9 86 27 17 04

contact@lamanu.fr



📍 INFORMATION ON THE LOCAL AREA

Transports

Bus : Stop "ARC Express"
Bus : 5 Stop "Mercure"

Tourism

<http://www.ville-lacroixsaintouen.fr/pageLibre00013b67.aspx>

Local Government:

<http://www.ville-lacroixsaintouen.fr/>

Famous architectural Heritage:

http://www.ville-lacroixsaintouen.fr/histoire_patri moine.aspx

Sport in the region:

http://www.ville-lacroixsaintouen.fr/culture_sport_loisirs.aspx



FEDeration for European Education
FÉDÉration Européenne des Ecoles